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Hur mår vi i Sverige? 
 

För att få svar på den frågan gör vi en undersökning.  

Undersökningen heter Hälsa på lika villkor. 

Den handlar om hälsa 

och vad som påverkar hälsan. 

 

Har du fått frågorna? 

Då är det viktigt att du svarar på dem.  

Dina svar kan hjälpa oss att förstå  

hur människor mår i Sverige. 

De hjälper oss också att veta vad som behöver göras 

för att alla ska må bättre.  

Dina svar hjälper oss att förbättra hälsan 

för alla. 

Svaren kan också hjälpa forskare som forskar om  

hur människor lever och mår. 

 

Dina svar är hemliga. 

Vi som jobbar med undersökningen 

får inte berätta för någon vad du svarar.  

När vi visar undersökningens resultat 

går det inte att se vad just du har svarat. 

 

Folkhälsomyndigheten och Sveriges regioner 

gör undersökningen. 

Det är myndigheten SCB som skickar ut den. 

 




